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PROTOKÓŁ NR XVI/25 

z XVI sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 25 kwietnia 2025 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 09.00 do godz. 11.03  

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Beata Bartoszcze, 

3. Sławomir Chudzik, 

4. Bogusława Anna Grzelak, 

5. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

6. Tomasz Kowalski, 

7. Tomasz Marek Madej, 

8. Marcin Mirosław, 

9. Michał Piotr Podstawka 

10. Marek Leszek Rejmak, 

11. Daniel Walkiewicz. 

 

Radni nieobecni: 

1. Dariusz Malik, 

2. Grzegorz Matyjasik, 

3. Anna Zabiegła, 

4. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Bożena Pajduszewska – 

Zastępca Wójta Gminy, Łukasz Czarnomski – Sekretarz Gminy, Mirosława Walat- Maciejka – 

Skarbnik, Michał Hałasa - obsługa prawna UG, Zofia Sieńko – Radna Powiatu Lubelskiego oraz 

sołtysi. 

Po przywitaniu wszystkich gości Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy Ś.P. 

mamę radnego Tomasza Kowalskiego. 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad XV sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Wojciechów – Sławomir Chudzik. Przywitał uczestniczących w obradach radnych, 

sołtysów oraz wszystkich gości. 

Po przywitaniu wszystkich gości Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy 

Ś.P. mamę radnego Tomasza Kowalskiego. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego składu 

15 radnych obecnych jest 11 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załączniki do protokołu.) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
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Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był on 

również udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)   

Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania opaski 

bezpieczeństwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. (Druk nr 33/2025) 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Chudzik poddał pod głosowanie wniosek formalny Wójta 

o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi 

Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów 

– Palikije – Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania opaski bezpieczeństwa w miejscowości 

Sporniak, gm. Wojciechów”. (Druk nr 33/2025) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz. 

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Innych wniosków, co do zmian porządku obrad nie wniesiono, zatem Przewodniczący Rady 

Sławomir Chudzik poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz. 

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad XVI sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Wojciechów. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących komisji z 

działalności w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 29/2025) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 30/2025) 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy bezpłatnego 

użyczenia z dotychczasowym najemcą. (Druk nr 31/2025) 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok. 

(Druk nr 32/2025) 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów 

pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania opaski 

bezpieczeństwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. (Druk nr 33/2025) 

11. Stanowisko radnych w sprawie propozycji Wójta podwyżki stawek za najem lokali będących 

własnością Gminy Wojciechów.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu 

z XV sesji. Każdy z radnych otrzymał protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto protokół 

był udostępniony na Portalu Mieszkańca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

 

Ad pkt 4. Sprawozdanie Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 28 marca 2025 roku do 24 kwietnia 2025 roku. 

(Lista zarządzeń stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeń i spotkań, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytań, zatem Przewodniczący Rady Gminy na tym zakończył ten punkt 

obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów oraz Przewodniczących 

komisji z działalności w okresie między sesjami. 

 W pierwszej części tego punktu informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciechów Sławomir Chudzik.  

 Następnie, informację przedstawili Przewodniczący poszczególnych komisji. 

W okresie między sesjami odbyły się cztery posiedzenia komisji, w tym jedno wspólne: 

8 kwietnia – Komisja Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. Spotkanie z lekarzem weterynarii. 

15 kwietnia - Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. Analiza arkuszy 

organizacyjnych szkół na rok szkolny 2025/2026. 

17 kwietnia – wspólne posiedzenie Komisja Budżetowej i Komisji Infrastruktury, Inwestycji 

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Tematy posiedzenia to: zaopiniowanie i przekazanie 
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środków na budowę PSZOK, połączenie klas trzecich od nowego roku szkolnego, inwestycje na 

2025 rok. Zaopiniowanie podwyżek stawek najmu lokali należących do Gminy Wojciechów.  

25 kwietnia – Komisja Budżetowa – zaopiniowanie zmian wpf oraz zmian budżetu gminy. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 

29/2025) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 

Mirosława Walat-Maciejka. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na posiedzeniu, 

które odbyło się w dniu 25 kwietnia bieżącego roku Komisja Budżetowa rozpatrzyła projekt 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Po dyskusji w wyniku głosowania 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony projekt uchwały. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej - druk 29/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz. 

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVI/89/25 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2025. (Druk nr 30 /2025) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy – 

Mirosława Walat-Maciejka. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej Marcin Mirosław poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 17 kwietnia bieżącego roku Komisja Budżetowa 

rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmiany Budżetu gminy Wojciechów wraz ze zmianą 

dotyczącą przekazania środków na budowę PSZOK. Po dyskusji w wyniku głosowania Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

poinformował, że na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 17 kwietnia bieżącego roku Komisja 

pozytywnie zaopiniowała pomysł budowy PSZOK na terenie gminy Wojciechów. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 

2025 - druk nr 30/2025. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz. 

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVI/90/25 w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2025. 

 

Ad. pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

bezpłatnego użyczenia z dotychczasowym najemcą. (Druk nr 31/2025) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił i omówił Wójt Gminy Wojciechów – 

Artur Markowski. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy bezpłatnego użyczenia z dotychczasowym najemcą - druk nr 31/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz.  

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVI/91/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy bezpłatnego użyczenia 

z dotychczasowym najemcą.  

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2025 rok. (Druk nr 32/2025) 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła – Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Ewa Adamiec 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok- druk nr 32/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz.  

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVI/92/25 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów 

pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania 

opaski bezpieczeństwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. (Druk nr 33/2025) 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił i omówił Wójt Gminy Artur Markowski. 

 

Pytań ani wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Chudzik 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację 

zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – 

Motycz) w zakresie wykonania opaski bezpieczeństwa w miejscowości Sporniak, gm. 

Wojciechów”- druk nr 33/2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, 

Michał Piotr Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz.  

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVI/93/25 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2229L (Wojciechów – Palikije – Sporniak – Motycz) w zakresie wykonania opaski 

bezpieczeństwa w miejscowości Sporniak, gm. Wojciechów”. 

 

Ad pkt. 11. Stanowisko radnych w sprawie propozycji Wójta podwyżki stawek za najem lokali 

będących własnością Gminy Wojciechów.  

 Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego Dariusz Kołodziejczyk. Poinformował, że na ostatnim posiedzeniu 

Komisji radni zapoznali się z propozycją Wójta i pozytywnie zaopiniowali propozycję podwyżki 

stawki, która nie była zmieniana od kilkunastu lat. 
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 Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska poinformowała, że Gmina ma w swoich zasobach 

5 lokali mieszkalnych. Stawka za najem lokalu była ustalona uchwałą Rady Gminy Wojciechów 

w 2000 roku i od tego czasu nie była zmieniana. Obecnie wynosi 1,5 zł za m2 co średnio daje 

czynsz w wysokości około 50 zł za lokal. Z tych 5 lokali jeden lokator zalega z płatnościami za 

rok. B. Pajduszewska wyjaśniła, że po podwyżce stawka będzie zbliżona do stawek w innych 

gminach powiatu lubelskiego. Zaproponowana stawka została ustalona na podstawie 

sporządzonego przez rzeczoznawcę operatu i wynosi 6,8 za 1 m2. Po zaakceptowaniu stawki 

będą sporządzone nowe umowy z obowiązkami zarówno dla najmującego jak i najemcy. 

Przychody, które są obecnie za najem wystarczają jedynie na pokrycie kosztów drobnych 

napraw i remontów. Zwróciła się do radnych z prośbą o dyskusję i opinię. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 

Dariusz Kołodziejczyk poinformował, że Komisja zaopiniowała stawkę 7,00 zł za 1 m2. 

Radny Marek Rejmak zapytał, czy podwyższając stawki najmu nie zostaniemy 

zobligowani do remontu tych lokali? Poparł pomysł podwyżki stawek. 

Zastępca Wójta odpowiedziała, że zobowiązania wynikają z umowy najmu i wszystko 

zależy od tego w jaki sposób zostanie ona skonstruowana. 

Mecenas Michał Hałasa dodał, że bez względu na decyzję odnośnie stawek, Gmina i tak 

w pewnym momencie będzie musiała jakieś nakłady ponieść chociażby aby pomimo upływy 

czasu lokale utrzymać w dobrym stanie.  

 B. Pajduszewska nadmieniła, że obiekt w Palikijach jest objęty nadzorem 

konserwatorskim i Gmina ma obowiązek zadbać aby stan budynku się nie pogorszył.  

 Głos w dyskusji zabrał radny Tomasz Kowalski. Zwrócił uwagę, że stawki nie były 

waloryzowane od ponad 24 lat i tak drastyczne podniesienie stawki może zamiast korzyści 

przynieść szkody. Wyraził obawy związane z wyegzekwowaniem opłat czynszów. Zdaniem 

radnego opłaty powinny być podnoszone stopniowo. Zaproponował stawkę 5,00 zł za 1m2 jako 

wniosek formalny. 

 Radny Miłosz Adamczyk poprosił o przedstawienie analizy ściągalności opłat. Wyraził 

swoją opinię, że remonty bieżące i eksploatacyjne powinny być wykonywane przez lokatorów 

a nie Gminę. 

Zastępca Wójta poinformowała, że zaległości dotyczą dwóch lokatorów – jeden Palikije 

zalega za jeden rok i Wojciechów lecznica zalega za 6 miesięcy. 

Głos w dyskusji zabrali jeszcze radni Dariusz Kołodziejczyk i radny Marek Rejmak, Marcin 

Mirosław, którzy poparli propozycję podwyżki stawek najmu lokali. 

 Zdaniem radnej Beaty Bartoszcze podwyżka stawek być może zmotywuje lokator…ów 

do podjęcia pracy i do tego, że również należy dać coś od siebie a nie tylko stawiać wymagania. 

 B. Pajduszewska odnosząc się do treści obowiązujących umów zaznaczyła, że czas 

właściwie skonstruować ich zapisy i zadbać o interes Gminy. 

 Według radnego T. Kowalskiego czasami mniej znaczy więcej a w przypadku umów o 

najem egzekucja wcale nie będzie prosta. Jego zdaniem podwyżka stawek najmu powinna być 

przeprowadzona stopniowo. 
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Przewodniczący Rady poddał głosowanie nad propozycję Komisji Infrastruktury, Inwestycji 

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego ustalenia stawki za najem lokali będących własnością 

gminy Wojciechów na poziomie 7,00 zł za 1m2 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Beata Bartoszcze, Sławomir Chudzik, Bogusława Anna Grzelak, 

Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, Tomasz Marek Madej, Marcin Mirosław, Michał Piotr 

Podstawka, Marek Leszek Rejmak, Daniel Walkiewicz.  

WSTRZYMAŁ SIĘ (1) Tomasz Kowalski, 

NIEOBECNI (4) Dariusz Malik, Grzegorz Matyjasik, Anna Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Ad. pkt 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radny Michał Podstawka zadał pytanie dotyczące etapu prac związanych z przebudową 

w Nowym Gaju? Czy prace się już zakończyły, czy będą kontynuowane?  

 Wójt poinformował, że droga została wytyczona i na chwilę obecną nie przewidziano 

innych prac. 

 Radny Daniel Walkiewicz zapytał o dalsze plany dotyczące klas trzecich, czy jest już 

decyzja dotycząca ich połączenia? 

 Wójt odpowiedział, że podjął decyzję dotyczącą połączenia obecnych klas trzecich 

w przyszłym roku szkolnym 2025/2026 jednocześnie uzasadniając swoje stanowisko. 

Korzystając z okazji nadmienił o wniosku mieszkańców Starego Gaju o zmianę obwodu szkoły. 

 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

Ad. pkt 13. Wolne wnioski i informacje. 

Na wstępie punktu Przewodniczący Rady przedstawił informacje dotyczące wyjazdu do 

Sejmu RP, planowanego na dzień 7 maja 2025 roku. 

Następnie głos zabrał Wójt poinformował o zbliżających się wydarzeniach: 27 kwietnia 

– Koncert Wiosenny, 24 maja Święto Gminy Wojciechów, 25 maja – Koncert Orkiestr Dętych. 

Poinformował o zakończonym postępowaniu na dostarczenie kruszywa. 

 Głos zabrała Zastępca Wójta Bożena Pajduszewska, która przedstawiła szczegółowe 

informacje dotyczące dostarczania kruszywa. Zaprosiła do uczestnictwa w organizowanym po 

raz pierwszy w imprezie Święto Gminy Wojciechów. 

 Na tym dyskusję zakończono, wobec czego Przewodniczący Rady przeszedł do 

ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 14. Zakończenie obrad  

Zakończenia obrad XVI sesji Rady Gminy Wojciechów IX kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Sławomir Chudzik słowami: „Zamykam obrady”. 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


